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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2014/15:654 Kinnekullebanan

Upprustningen av Kinnekullebanan och dess nya tåg med direktförbindelse 
med Göteborg och Örebro har lett till en positiv resandeutveckling. Antalet 
resenärer på Kinnekullebanan har ökat över förväntningarna. 

Utvecklingen har varit positiv för Skaraborg, och avstånden har krympt mellan 
norra delarna av Skaraborg och Göteborg och Örebro. Möjligheten att bo i 
Mariestad eller i exempelvis Lidköping och pendla till studie- eller 
arbetsplatsen på annan ort har ökat avsevärt.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anna Johansson: 

 

Avser statsrådet att ta initiativ till en elektrifiering av hela Kinnekullebanan? 

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2015-06-11
Besvaras senast
2015-06-24 kl. 12.00


